

Congratulations to Professor Frederick Leung (School Supervisor) on being elected President of the International Commission on Mathematical Instruction (ICMI)



We are glad to share with you that Professor Frederick Koon Shing Leung, School's Supervisor, has been elected President of the International Commission on Mathematical Instruction (ICMI) for the term 2021-2024. Professor Leung is the first Chinese and the second Asian to become the President in the ICMI's 110 years' history.

The ICMI, founded in 1908, is a worldwide organisation devoted to research and development in mathematical education at all levels. The Commission promotes international programmes of activities and publications that improve the collaboration, exchange and dissemination of ideas and information on all aspects of the theory and practice of contemporary mathematical education. It also fosters efforts to improve the quality of mathematics teaching and learning worldwide.

The presidency serves as the highest recognition of Professor Leung's status in the field of mathematics education, and his outstanding contributions to the Commission. Prior to the appointment, Professor Leung was a member-at-large of the ICMI Executive Committee between 2003 and 2009.

We hope this achievement will inspire and encourage our students to follow in the footsteps of Professor Leung to dream big and work towards achieving it.

恭賀本校校監梁貫成教授獲選國際數學教育委員會主席

恭賀本校校監梁貫成教授獲選為國際數學教育委員會（International Commission on Mathematical Instruction (ICMI)）主席，任期為 2021 至 2024 年。ICMI 於 1908 年成立，具有 110 多年的歷史，梁教授是第二位獲選為主席的亞洲學者，亦是首位華人學者獲此殊榮。

ICMI 屬國際科學研究組織，致力推動全方位的數學教育研究。ICMI 鼓勵國際間的合作及刊物出版，以加強現代數學教育理論及實踐的合作及交流，並促進各國提升數學教育的成效。

梁教授獲任命為 ICMI 的主席，是 ICMI 對其在數學教育的地位的最高認可，亦為表彰梁教授對 ICMI 的非凡貢獻。在此之前，梁教授於 2003 至 2009 年間是 ICMI 的執行委員會委員（member-at-large）。

希望學生能藉此喜訊得到啟發和鼓勵，並以梁教授為榜樣，努力不懈，實現夢想。